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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:113 En ny svensk maffialag 

Tidöpartierna lovade svenska folket en rivstart mot gängkriminaliteten. Nu har 
halva mandatperioden gått, men utvecklingen fortsätter i flera avseenden i fel 
riktning. Sverige har blivit ännu farligare med ett allt grövre gängvåld som 
kryper allt längre ned i åldrarna. Antalet barn under 15 år som misstänks delta i 
mordärenden har ökat med 200 procent sedan förra året, samtidigt 
som gängtopparna som beställer skjutningarna och sprängningarna går fria. En 
hel del av dem sitter på bekvämt avstånd utomlands. Det här måste stoppas. 

Vi socialdemokrater har sedan ett år tillbaka drivit behovet av en svensk 
maffialag, liknande den amerikanska RICO-lagstiftning som varit 
dokumenterat framgångsrik i kampen mot maffia och organiserad brottslighet. 
Regeringen har hittills argumenterat emot, då man menat att planerade 
straffskärpningar och brottsbekämpande verktyg är tillräckligt. 

Vi socialdemokrater uppmanar nu regeringen att lyfta blicken från Tidöavtalet. 
I hopp om att regeringen ska vakna vill jag därför fråga justitieminister Gunnar 
Strömmer:

 

Avser eller utesluter ministern och regeringen att utreda införandet av en 
svensk maffialag?

………………………………………

Teresa Carvalho (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-17
Besvaras senast
2024-11-07
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


